
Protokół Nr XXIII/2020
z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 28 i 29 maja  2020 roku

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu ul. Podrzeczna 20.

Sesja w dniu 28 maja 2020 roku rozpoczęła się o godzinie 14.00, a przerwana o godzinie
19:23.
Sesja kontynuowana była w dniu 29 maja 2020 roku od godziny 12.00 i  zakończyła
o godzinie 13:40.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Proponowany porządek obrad :
1. Otwarcie obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta.
8. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023
za 2019 rok.
9. Przedstawienie raportu o stanie Miasta Łowicza za 2019 rok. 
10. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy  Miasto Łowicz na lata 2020-2033.
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2020 rok. 
12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie zaciągnięcia  długoterminowego
kredytu  bankowego  na  pokrycie  planowanego  deficytu  oraz  spłatę  wcześniej
zaciągniętych pożyczek i kredytów. 
13. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  statucie  Miejskiej
Biblioteki im. A.K. Cebrowskiego w Łowiczu.
14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Wicedyrektora Szkoły
Podstawowej nr 1 im.  Tadeusza  Kościuszki  w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 2 im. Adama Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
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17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 4 im. Marii Konopnickiej w  Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 7 im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku
szkolnym 2020/2021 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
19. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Bolimowska, w rejonie ul. Bolimowska.
20. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  Programu
Opieki nad Zabytkami Miasta na lata 2020- 2023” .
21. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  Regulaminu
dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  miasta  Łowicza  w  celu
przedłożenia go do zaopiniowania  organowi regulacyjnemu.
22. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
23. Zakończenie obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek obrad po przyjętych zmianach:
1.  Otwarcie obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta.
8. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023
za 2019 rok.
9. Przedstawienie raportu o stanie Miasta Łowicza za 2019 rok. 
10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  Programu
Opieki nad Zabytkami Miasta na lata 2020- 2023” .
11. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  statucie  Miejskiej
Biblioteki im. A.K. Cebrowskiego w Łowiczu.
12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Wicedyrektora Szkoły
Podstawowej nr 1 im.  Tadeusza  Kościuszki  w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 2 im. Adama Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
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15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 4 im.  Marii  Konopnickiej  w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Dyrektora  Szkoły
Podstawowej nr 7 im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku
szkolnym 2020/2021 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin.
17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Bolimowska, w rejonie ul. Bolimowska.
18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  Regulaminu
dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  miasta  Łowicza  w  celu
przedłożenia go do zaopiniowania  organowi regulacyjnemu.
19. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  odwołania  Przewodniczącego
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu.
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu.
21. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  rezygnacji  członka  ze
składu osobowego Komisji Rewizyjnej.
22. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033.
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2020 rok. 
24. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie zaciągnięcia  długoterminowego
kredytu  bankowego  na  pokrycie  planowanego  deficytu  oraz  spłatę  wcześniej
zaciągniętych pożyczek i kredytów. 
25. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie powołania
stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu,  ustalenia  ich  składów  liczbowych  i
określenia zakresów działania. 
26. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w  sprawie  ustalenia
składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
27. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
28. Zakończenie obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1 
Otwarcia  obrad  XXIII  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Radnych. Powitał Powiatowego Komendanta Policji Pana Grzegorza Radzikowskiego, Pana
Roberta Florczaka Prezesa ZEC sp. z o. o. , Pana Władysława Michalaka członka Zarządu
ZEC,  Panią  Karolinę  Drzewiecką  autorkę  „Gminnego  Programu  Opieki  nad  Zabytkami
Miasta  na  lata  2020-  2023”,  Pana  Cezarego  Kołodziejskiego  kierownika  Oczyszczalni
Miejskiej w Łowiczu, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Pana
Arkadiusza  Podsędka,  Naczelników  Wydziału,  Dyrektorów  jednostek  organizacyjnych
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miasta,  Radcę  Prawnego  Panią  Jolantę  Służalską-Mrożewską  oraz   pracowników  Urzędu
Miejskiego.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski -stwierdził, że proponowany porządek
obrad XXIII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  wpłynęło pismo
Burmistrza o  wprowadzenie do porządku obrad autopoprawek do 3 projektów uchwał. 

(Odczytał pismo które stanowi załącznik).

Radny Robert Wójcik poprosił o 10 minut przerwy.
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski zarządził 10 minut przerwy. 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 14:11 i zakończyła o godzinie 14:20.
Po przerwie. 

Radny  Jakub  Wolski w  imieniu  Klubu  Radnych  PiS  i  niezależni  oświadczył,  że  będą
głosowali przeciwko wprowadzeniu do porządku obrad tych autopoprawek, dlatego że Radni
otrzymali  je przy podpisywaniu listy obecności na dzisiejszej Sesji. Radni nie mieli czasu,
aby się zapoznać z treścią zaproponowanych zmian.
Ponadto  oświadczył,  że  Radni  z  klubu Radnych  PiS i  niezależni  będą  również  głosowali
przeciwko przyjęciu projektów uchwał:
1. w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata

2020-2033.
2. w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok. 
3. w  sprawie zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  bankowego  na  pokrycie
planowanego deficytu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów. 

Radny Robert Wójcik stwierdził, że Klub Radnych „Łowickie.pl” ma takie samo stanowisko
jak Klub Radnych PiS i niezależni. 
Będą głosować przeciwko wprowadzeniu do porządku autopoprawek i przeciwko przyjęciu
tych 3 projektów uchwał. Materiały zostały doręczone Radnym zbyt późno, jakość światła w
 sali kinowej również nie pozwala na zapoznanie się z tymi materiałami. 
Zadeklarował, że klub Radnych jest w stanie stawić się w innym terminie aby te uchwały
podjąć.
Radny Jakub Wolski poinformował,  że  na prośbę Burmistrza  i  Przewodniczącego Rady
odbyło się spotkanie z Przewodniczącymi klubów radnych, którzy złożyli pewne propozycje
zmian i żadna z tych propozycji nie została uwzględniona, dlatego będą głosowali przeciw. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz stwierdził, że to są trzy bardzo ważne projekty uchwał,
miasto mocno zabiegało o pozyskanie środków na modernizację oczyszczalni. Każdy dzień
zwłoki jest tak bardzo ważny. Zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku zgłoszonych
autopoprawek  i  podjęcie  tych  3  uchwał.  Miasto  odziedziczyło  w  spadku  mieszkanie
w Warszawie  i  do dnia  jutrzejszego należy wpłacić  kwotę  30 0000 zł  z  tytułu  zaległości
czynszowych. Wówczas spółdzielnia mieszkaniowa umorzy zaległości w  kwocie 18 000 zł. 
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Zgłosił  ustną  autopoprawkę  zmniejszającą  wydatki  na  o  kwotę  774 000  zł  na  budynek
zaplecza Klubu „Pelikan” i zmniejszenie przychodów z tytułu kredytu komercyjnego o kwotę
774 000,00 zł.

(stanowi załącznik)
Radny  Krzysztof  Janicki  przyznał,  że  prowadzono  rozmowy  dot.  wprowadzenia
oszczędności  ale  nie  wszystko da się  cyt.  „ciąć”.  Na oszczędności  będzie  jeszcze czas w
czerwcu i lipcu. 
Poprosił o 5 minut przerwy. 
Radny  Jakub  Wolski stwierdził,  że  obecnie  Burmistrz  zgłasza  ustną  autopoprawkę  cyt.
„bez zająknięcia się” zdejmującą środki z budynku zaplecza „Pelikana”. Burmistrz obiecał,
że nie będzie rezygnował z inwestycji, które będą dofinansowywane. 
Okaże się, że to Rada  Miejska będzie obrońcą budynku zaplecza „Pelikana”. Stwierdził, że
jest to polityka faktów dokonanych.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził 10 minut przerwy.

Przerwa rozpoczęła się o godz. 14:38 i zakończyła o godzinie 15:46.
Po przerwie.

Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz wycofał  z  porządku  obrad  3  zgłoszone  pismem
autopoprawki.
Radny Robert Wójcik zgłosił wniosek o dokonanie zmian w porządku obrad polegający na
przeniesieniu projektów uchwał:
1. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-

2033 z pkt 10 przed pkt. „Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej”.
2. w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok z pkt 11 przed pkt. „Ustalenie
terminu następnej Sesji Rady Miejskiej”.
3. w  sprawie zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  bankowego  na  pokrycie
planowanego deficytu  oraz spłatę  wcześniej  zaciągniętych pożyczek i  kredytów  przed
pkt. „Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej”.

i rozpatrywanie ich jako ostatnie uchwały. 
Przewodniczący  Rady Miejskiej Jacek  Wiśniewski na  prośbę  Wydziału  Spraw
Komunalnych  zaproponował  zmianę  porządku  obrad  polegającą  na  przeniesieniu  pkt.  20
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  Programu  Opieki  nad
Zabytkami  Miasta  na  lata  2020-  2023” do pkt  10.  Na Sesji  obecne  są  autorki  programu
z Włocławka,  zaproponował  aby  ten  projekt  uchwały  Rada  rozpatrzyła  jako  pierwszy
z projektów uchwał.

Przewodniczący  Rady Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum  i poddał  pod
głosowanie przesuniecie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata  2020-2033  z  pkt.  10  przed  pkt.
„Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej”. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

21„za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że porządek obrad został  zmieniony
jednogłośnie – bezwzględną większością głosów.

Przewodniczący  Rady Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum  i poddał  pod
głosowanie  przesuniecie  w  porządku  obrad  projektu  uchwały w  sprawie  zmian  budżetu
Miasta Łowicza na 2020 rok z pkt 11 przed pkt. „Ustalenie terminu następnej Sesji Rady
Miejskiej”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
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15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

20„za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady  Jacek Wiśniewski  stwierdził, że porządek obrad został zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Przewodniczący  Rady Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum  i poddał  pod
głosowanie  przesunięcie  w  porządku  obrad  projektu  uchwały w  sprawie zaciągnięcia
długoterminowego  kredytu  bankowego  na  pokrycie  planowanego  deficytu  oraz  spłatę
wcześniej  zaciągniętych  pożyczek  i  kredytów  z  pkt 12  przed  pkt.  „Ustalenie  terminu
następnej Sesji Rady Miejskiej”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

21„za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Jacek Wiśniewski  stwierdził, że porządek obrad został zmieniony
jednogłośnie – bezwzględną większością głosów.
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Przewodniczący  Rady  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum  i poddał  pod
głosowanie  przeniesienie  pkt.  20 Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia
„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta na lata 2020- 2023” do pkt 10.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

21„za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Jacek Wiśniewski  stwierdził, że porządek obrad został zmieniony
jednogłośnie – bezwzględną większością głosów.

Radny  Michał  Trzoska  w  imieniu  Klubu  Radnych  PiS  i  niezależni  zgłosił  wniosek
wprowadzenia do porządku obrad dwóch dodatkowych projektów uchwał jako kolejne pkt: 
1. w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu.

Przewodniczący  Rady Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i poddał  pod
głosowanie  wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie odwołania
Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  przed  pkt
„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy  Miasto Łowicz na lata 2020-2033”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
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2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „wstrzymał się”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

11„za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że porządek obrad został  zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Przewodniczący  Rady Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum  i poddał  pod
głosowanie  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru
Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  przed  pkt
„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „wstrzymał się”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „wstrzymał się”.
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14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

11„za”, 8 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że porządek obrad został  zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Ad. 3 
Protokół z XXII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Ad. 4
Interpelacje i  zapytania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  na   złożone  interpelacje  i  zapytania
odpowiedzi udzielono.

Radny  Robert  Wójcik- stwierdził,  że  jest  nieusatysfakcjonowany  z  udzielenia  niepełnej
odpowiedzi na interpelację w sprawie ZAZ, nie otrzymał kopii umów. 
Nawiązał do złożonego przez Zarząd Osiedla „Przedmieście” pisma w sprawie  wyznaczenia
i ustalenia  alternatywnych  dróg  dojazdowych  TIR-ów  do  magazynu  Agros  Nova
z pominięciem ul. Kaliskiej  i znacznego obszaru ulicy Powstańców, do chwili  obecnej nie
udzielono odpowiedzi. 
Jeśli  chodzi  o odpowiedź w sprawie ul.  Czajki  chciałby znać chociaż  przybliżony termin
wykonania tej inwestycji.
Radny Michał Trzoska stwierdził, że również otrzymał niepełną odpowiedź na interpelację
w sprawie  czy  miasto  korzysta  z  programu  Dostępność  Plus.  Zwrócił  się  z  prośbą
o uzupełnienie tej odpowiedzi.

Następujący Radni zgłosili na piśmie zapytania:

Lech Aniszewski w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”

 w sprawie wystąpienia do zarządcy drogi krajowej nr 14 (ul. Podgrodzie) o wykonanie
oświetlenia  przejść dla pieszych znajdujących się na tej  drodze w pobliżu skrzyżowań
z ul. Długą, Łęczycką.

 w sprawie wykonania nowych ścieżek, chodników na terenie Szkoły Podstawowej nr 2.
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 w sprawie wykonania  na ternie  miasta  na rondach,  kwietnikach,  przydrożnych  pasach
zieleni nasadzeń z kwiatów wieloletnich.

Michał Terenowicz w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”

 Ilu przedsiębiorców skorzystało ze zwolnienia z podatku od nieruchomości na podstawie
uchwały przyjętej przez Radę Miejską w Łowiczu w dniu 24 kwietnia 2020 r.?

 Ilu przedsiębiorców zgłosiło  się do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  w Łowiczu o 
umorzenie czynszów za lokale usługowe?

 Ilu przedsiębiorców zamknęło lub zawiesiło działalność gospodarczą?

Radny  Jakub  Wolski  podziękował  wszystkim  tym,  którzy   pomagali  w  blokowaniu
ul. Bolimowskiej  przed  ruchem  TIR-ów,  poinformował,  że  została  zatwierdzona  budowa
obwodnicy Łowicza,  która powstanie w latach 2026 -2029.

Ad. 5 
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami – przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc nawiązała do dnia 23 kwietnia br. zapytała jaką kwotę przekazało miasto
dla łowickiego szpitala.
Zapytała o spotkanie w dniu 21 maja br. sprawie budynku przeznaczonego na kwarantannę. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz poinformował, że ze środków na reagowanie kryzysowe
wydatkowano  kwotę  152  447,60  zł.  Pomoc  dla  szpitala  w  kwocie  337 700,00  zł,  na
kwarantannę  wydatkowano  kwotę  1587,00  zł.  Na  zakup  maseczek  wydatkowano  kwotę
55 000,00 zł.
Budynek do kwarantanny to budynek na ul. Kaliskiej 5.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 6
Sprawy różne. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  przedstawił  pismo  jakie  zostało
skierowane  do  Rady  Miejskiej  z  Miejskiej  Komisji  Rozwiazywania  Problemów
Alkoholowych. 

(stanowi załącznik)

Radny Michał Trzoska trwa program „Deszczówka” ogłoszony przez WFOŚ i GW w Łodzi,
zapytał czy Łowicz rozważa udział w tym programie.
Radna  Zofia  Wielemborek wkrótce  zaczną  funkcjonować  przedszkola,  zapytała  jak  to
będzie się odbywać. Zapytała czy w szkołach  odbywa się prawidłowo zdalne nauczanie. 
Radny Henryk Zasępa zwrócił uwagę na zwiększony ruch TiR-ów w ul. Blich, na której jest
ograniczenie ruchu samochodów do 10 ton. Zwrócił się o interwencję Policji w tej sprawie. 
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Radny Robert Wójcik zapytał kiedy powróci orzeł na pomnik Synom Ziemi Łowickiej.
Na pomniku Stanisław Rotstada została zamontowana tabliczka Honorowy Obywatel Miasta
Łowicza, zapytał czy nie należałoby zamontować takich tabliczek u pozostałych nieżyjących
Honorowych Obywateli Łowicza. 
Zapytał, co z Miejską Dętą Orkiestrą Miasta Łowicza. 
Radna Zofia Kroc obecnie w mieście budowane są drogi dojazdowe do wiaduktu. W lipcu
br.  rozpoczną  się  prace  w ul.  Napolońskiej  i  ul.  Magazynowej.  Nasili  się  znacznie  ruch
na ul. Klickiego, która nie jest przystosowana do takiego ruchu. Burmistrz powinien wystąpić
do Starostwa Powiatowego o przystosowanie tej ulicy do wzmożonego ruchu. 
Zapytała, co z działką na ul. Kaliskiej dla ZSZP nr 4 na salę gimnastyczną, dlaczego podział
tej działki tak długo trwa. Sprawa ta zaczęła się 2 lata temu gdy Starostą był Pan Krzysztof
Figat. Młodzież z tej szkoły nie ma gdzie ćwiczyć. Zapytała, o konkretny termin wykonania
podziału geodezyjnego tej działki. Jej zdaniem miasto powinno przekazać tą działkę aktem
darowizny dla Starostwa Powiatowego. 
Radny Jakub Wolski w sprawie podziału tej działki rozmawiał z Burmistrzem i podział miał
potrwać jeszcze około miesiąca. Zapytał co w tej sprawie się zmieniło. 
Pan  Robert  Oberman Naczelnik  Wydziału  Pozyskiwania  Środków  Zewnętrznych
poinformował,  że  program  „Deszczówka”  prowadzony  przez  WFOŚ  i  GW  i   został
zwieszony z dniem 25 maja 2020 r.
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz poinformował,  że  zainteresowanie  przedszkolami
początkowo było większe najpierw zgłoszono 150 dzieci, na dzień uruchomienia przedszkoli
miejskich tj. 18 maja 2020r. dzieci było ok. 40 i codziennie jest to inna liczba dzieci. 
Jeśli chodzi o szkoły podstawowe to od dnia 25 maja 2020 r. do szkół uczestniczyło od 8 do
10 dzieci. Zdalnym nauczaniem objętych jest ok. 40 dzieci, głównie są to uczniowie 8 klas.
Dla  przedszkoli  i  szkół  zostały  zakupione  maseczki,  przyłbice,  rękawice  i  środki
dezynfekujące. 
Jeśli chodzi o Pomnik Synom Ziemi Łowickiej to orzeł wraz z kulą jest obecnie w renowacji
u Pana Jerzego Michalaka kamieniarza.
Sprawę  zamieszczania  tabliczek  z  informacją  o  Honorowych  Obywatelach  Łowicza
pozostawia do rozważenia.
Miejska  Dęta  Orkiestra  Miasta  Łowicza  została  rozwiązana,  instrumenty  przekazano  do
Łowickiego Ośrodka Kultury. 
Jeśli chodzi o podział geodezyjny dot. działki na ul. Kaliskiej  to nie można tego podziału
przyśpieszyć.  Przedstawił  jaka  była  korespondencja  w  tej  sprawie  ze  Starostwem
Powiatowym. Stwierdził że działka ta została nabyta przez miasto w drodze kupna i uważa że
powinna zostać odsprzedana Starostwu Powiatowemu z bonifikatą. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  ponowił  pytanie  kiedy  to  może
nastąpić.
Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami stwierdziła, że sprawa
podziału  geodezyjnego  jest  zależna  również  od Starostwa Powiatowego.  Obecnie  geodeta
wykonuje czynności techniczne, następnie w drodze przetargu należy wyłonić rzeczoznawcę
majątkowego, który dokona wyceny działki a następnie przygotować projekt uchwały.
Jej zdaniem możliwe będzie około października i listopada br. 
Stwierdziła, że nikt tu nie działa opieszale w tej sprawie. 

12



Radny  Jakub  Wolski stwierdził,  że  zacznie  chyba  nagrywać  Burmistrza  ponieważ
w rozmowie  z  nim 2  miesiące  temu  mówił  ,  że  sprawa  potrwa  jeszcze  miesiąc.  Sprawa
rozpoczęła się w 2018 roku i można było sprawę przyśpieszyć. Zadeklarował że porozmawia
ze Starostą  aby procedury przyśpieszyć.  Do szkoły tej  chodzą dzieci  z  Łowicza.  Jest  mu
wiadomo że miasto tą nieruchomość nabyła w drodze kupna ale myśli że się nic nie stanie jak
miasto przekaże tą działkę za darmo. Stwierdził ,że cyt. „Jest w mieście kilka inwestycji do
których Prokuratura mogłaby się przyczepić a tego nie robi więc  myśli ,że i w tym przypadku
tego nie zrobi”.
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz stwierdził,  że  w  przytaczanej  rozmowie  chodziło  o
termin wykonania podziału geodezyjnego a nie o termin zakończenia wszystkich procedur.
Radny  Michał  Trzoska w  celu  uporządkowania  poprosił  o  przygotowanie  na  piśmie
harmonogramu kolejnych prac i podanie terminów ich zakończenia. 
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  jeżeli  Radny  publicznie  posądza  że  są  w  mieście
inwestycje,  które można zgłosić do Prokuratury to niech to zrobi.  Nie życzy sobie takich
posądzeń ponieważ nie łamie prawa.
Radna Wiesława Gębura stwierdziła, że jest jej przykro słucha
 takich bzdur. Atakowany jest Burmistrz, który nie zasłużył sobie na to. Są procedury, których
należy przestrzegać .
Działka została zakupiona przez miasto i przekazywanie jej za darmo nie jest jej zdaniem
najlepszym pomysłem. Radny Robert Wójcik zawsze apelował aby miasto nie pozbywało się 
swojego majątku. Obecnie jest ciężko i będzie ciężko ale to nie jest powód aby skakać do
oczu. W tych trudnych czasach nie powinno się wzajemnie oskarżać.
Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami w swojej wypowiedzi
nie powiedziała, że w Starostwie działają opieszale. Współpraca jej wydziału ze Starostwem
Powiatowym układa się bardzo dobrze. Jej  zdaniem  takie wypowiedzi nie powinny mieć
miejsca. Uważa , że podział geodezyjny zostanie zatwierdzony do dnia 30 czerwca br.
Radny Jakub Wolski nie chce być źle zrozumianym i podważać współpracy ze Starostwem
Powiatowym.  Wydaje  mu  się,  że  zasugerowano  że  procedury  trwają  długo  w Starostwie
Powiatowym. 
Przeprosił Panią Annę Gajewską . 
W  poprzedniej  swojej  wypowiedzi  powiedział,  że  skoro  Prokuratura  nie  miała  uwag
i zastrzeżeń do innych inwestycji to myśli że do przekazania pomiędzy dwoma jednostkami
samorządowymi  działki też nie będzie miała zastrzeżeń.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz stwierdził, że domyśla się, że ta i poprzednia wypowiedź
Radnego była żartem z jego inteligencji. 

Ad. 7
Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  miasta  –
przedstawił Pan Grzegorz Radzikowski Powiatowy Komendant Policji.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc nawiązała do przemocy w rodzinie i zapytała na czym polega izolacja od
pokrzywdzonych. Z jakim rodzajem przemocy Policja ma najczęściej do czynienia?
Czy w roku 2019 Policja odnotowała w mieście zjawisko pedofili.
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Radny Robert Wójcik złożył podziękowania dla policjantów za pracę na rzecz osiedli. 
Zapytał, czy 15 wakatów policyjnych to  wynik braku kadry czy braku środków.
W okresie pandemii korona wirusa zwiększyła się przemoc, liczba zatrzymywanych pijanych
kierowców  i  liczba  alkoholików  z  czego  to  wynika.  Zapytał,  czy  Komendant  zaleciłby
tworzenie stref wolnych od picia alkoholu w mieście.
Wiceprzewodniczący  Rady  Marek Boroski zapytał  o  działania  Policji  w zakresie  hejtu
w Internecie. 
Zapytał  o  głośną  medialnie  sprawę  dot.  znaku  stop  na  ul.  Płockiej  przed  przejazdem
kolejowym. 
Pan  Grzegorz  Radzikowski  Powiatowy  Komendant  Policji  poinformował,  że jeśli
występuje przemoc w rodzinie to Policja izoluje sprawcę od ofiary najczęściej zatrzymując go
w areszcie, sporządzana jest tzw. „Niebieska Karta”. Występują wszystkie rodzaje przemocy,
często występuje przemoc fizyczna, psychiczna i ekonomiczna.
W mieście nie odnotowano klasycznego zjawiska pedofili. 
Jeśli  chodzi  o  ilość  wolnych  etatów to spowodowane jest  to  dosyć  łatwym dojazdem do
Warszawy  i  szansą  uzyskaniem  wyższego  wynagrodzenia.  Chętni  do  pracy  są  lecz  nie
wszyscy,  przechodzą  testy.  Sytuacja  kadrowa  w  łowickiej  komendzie  nie  jest  najgorsza,
podejmowane są działania zachęcające do wstępowania w szeregi Policji. 
Jeśli  zaś  chodzi  o  wzrost  liczby  pijących  alkohol  to  i  wpływ  pandemii  korona  wirusa
i odizolowania ale również panująca moda na picie i bezkrytyczne podejście. 
Jako policjant postuluje ograniczanie spożycia alkoholu. 
W  komendzie  Powiatowej  Policji  funkcjonuje  komórka  do  spraw  cyberprzestępczości
podejmująca  różne  działania.  Osoby  znieważone  w  Internecie  powinny  złożyć  stosowne
doniesienie na Policję. 
Odnośnie  znaku  drogowego  stop  przy  przejeździe  kolejowym  na  ul.  Płockiej  za  sprawą,
którego Policja ukarała jedną osobę i sprawa trafiła do programu telewizyjnego „Państwo w
państwie”  to  nie  wszystko  zostało  precyzyjnie  przekazane  przez  Policję.  Sprawa  jest
wyjaśniana przez odpowiednie komórki. Nie jest wykluczone że Policja wystąpi o uchylenie
wydanego mandatu i przyzna się do pomyłki. 
Przewodniczący  Rady  Jacek  Wiśniewski  zapytał,  ile  zostało  wydanych  mandatów
związanych z korona wirusem. 
Pan Grzegorz  Radzikowski  Powiatowy Komendant Policji  stwierdził,  że  wystąpień  do
Sanepidu  było  bardzo  mało,  kilka.  Policjanci  zwracali  uwagę,  pouczali,  społeczeństwo
Łowicza było bardzo zdyscyplinowane. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Rada  przyjęła Informację  o  stanie
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta.
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Ad. 8 
Sprawozdanie  z  realizacji  Strategii  Rozwoju  Miasta  Łowicza  na  lata  2015-2023
za 2019 rok – przedstawił  Pan  Krystian  Cipiński  Naczelnik  Wydziału   Współpracy  z
   Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej i     Przedsiębiorczości.

(stanowi załącznik)

Radny Robert  Wójcik stwierdził,  że  w celach  i  działaniach  Strategii  niektóre  opisy nie
przystają do treści tych zadań. Zwrócił uwagę na kilka słabych aspektów sprawozdania ze
strategii.
Szkoda,  że  nie  udało  się  uzyskać  dofinansowania  do  geotermii,  która  miała  być  kołem
zamachowym do rozwoju miasta. 
Nijaka jest strona internetowa miasta dot. oferty gospodarczej miasta.
Klub  Radnych  „Łowickie.pl”  proponuje  zmianę  sposobu  naliczania  opłat  za  śmieci  lub
weryfikację wniosków, aby nie dokładać do  gospodarki odpadami. 
Zwrócił uwagę na spółki w których udział ma miasto, zarówno ZUM i ZEC rok poprzedni
zamknęły stratą finansową.
Zapytał, jaki byłby koszt wykonania takiego odwiertu badawczego. Nie została kompleksowo
zrealizowana  rewitalizacja  Starego  Rynku  i  Nowego  Rynku.  Przeciągająca  się  sprawa
kanalizacji na ul. Czajki.
Dodatkowo tocząca się sprawa sądowa z nieuczciwą  firmą Control Proces. 
Radny  Paweł  Pięta  zwrócił  się  o  przygotowanie  spójnego  dokumentu  z  naniesionymi
zmianami powstającymi przez kolejne lata. 
Zapytał, czy przy opracowywaniu tego dokumentu zdefiniowano nowe czynniki do analizy
SWOT. 
Sprawa dotycząca demografii - Komisja Społeczna podjęła pracę w sprawie opracowywania
polityki senioralnej w mieście. 
Zapytał,  o  spójność  strategii  rozwoju miasta  ze  strategią  rozwoju  województwa aby móc
skorzystać z zewnętrznych środków finansowych. 
Pan Krystian Cipiński strategia jest po analizie wskaźników i pożądanych kierunków zmian.
W kolejnym opracowaniu zmiany zostaną zaktualizowane. Zaprosił radnych do zespołu do
opracowania na nowo analizy SWOT.
Przyznał, że wiadomym jest, że społeczeństwo się starzeje i należy się nad tym zagadnieniem
pochylić i politykę senioralną wpleść w elementy strategii. 
Stwierdził, że wie cyt.” Radny obciąża go winą za całe zło świata”.
Poprosił  o  trochę  czasu  dla  3  osobowego Wydziału,  który  ma  poza  tym w administracji
budynek w Alejach Sienkiewicza 62
Radny Robert Wójcik poprosił aby Pan Naczelnik nie robił wycieczek pod jego adresem że
cyt. „obarcza go za wszystkie winy świata” bo tego nie robi.
Radny Jakub Wolski  stwierdził,  że  skoro  administrowanie  budynkiem nastręcza  aż  tyle
problemu i czasu to może niech Pan Naczelnik odda budynek w administrację ZGM lub Pani
Gajewskiej i zajmie się np. strona internetową. 
Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że cyt. „lepiej późno niż
wcale”, cieszy fakt że Radni będą angażowani w opracowywanie strategii. Strategia Rozwoju
Miasta powinna być co roku analizowana, weryfikowana i aktualizowana. 
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Pan  Robert  Oberman  Naczelnik  Wydziału  Pozyskiwania  Środków  Zewnętrznych-
poinformował,  że miasto Łowicz w 2016 roku złożyło wniosek o dofinansowanie budowy
odwiertu badawczego. W 2018 roku z uwagi na negatywna opinię Głównego Geologa Kraju,
wniosek  został  zaopiniowany  negatywnie  i  miasto  Łowicz  nie  otrzyma  dofinansowania
na odwierty  badawcze.  Obecnie  Narodowy  Fundusz  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej  ogłosił  obecnie  drugi  tożsamy  program  na  pozyskanie  przez  samorządy
dofinansowania  na  udostępnianie  wód  geotermalnych.  Miasto  posiada  dokumentację
geologiczną i ważne pozwolenie na wykonanie prac odwiertowych. Zwrócił się z zapytaniem
do Rady czy miasto powinno składać aplikację do nowego programu, należy zaktualizować
dokumentację geologiczną jest to koszt ok. 30 000 zł.
Przypomniał, że koszt wykonania odwiertu badawczego szacowano na ok. 21 500 000 mln zł.
Robert Florczak Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  stwierdził, że zdaniem spółki ZEC
inicjatywę  taką  należy  podjąć  aby  sprawdzić  jakie  parametry  wody  można  uzyskać  pod
względem składu chemicznego i temperatury i wykorzystać do systemu grzewczego. 
Obecny projekt NFOŚ i GW dedykowany jest do spółek o charakterze ciepłowniczym. 
Zachęcił Radę do podjęcia tej inicjatywy.  
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Żaczek zapytał jaki byłby koszt wykonania odwiertu
badawczego. 
Robert  Florczak  Prezes  ZEC  poinformował,  że  wniosek  o  dofinansowanie  zawiera
wykonanie odwiertu badawczego, który pozwoli na określenie parametrów wody. O kosztach
mówił  Naczelnik  Robert  Oberman.  Najlepszą  lokalizacją  dla  tego  odwiertu  byłaby
ul. Powstańców teren kotłowni S1.
Pan  Robert  Oberman  Naczelnik  Wydziału  Pozyskiwania  Środków  Zewnętrznych
poinformował, że planowany odwiert badawczy jest zlokalizowany na ul. Kaliskiej oddalony
o 2,5 km od kotłowni S1 .
Radny Krzysztof Janicki  zapytał, co jeśli po wykonaniu odwiertu badawczego okaże się,
że woda  spełnia  wymagane  parametry,  ale  miasto  nie  będzie  dysponowało  środkami
finansowymi. Ile czasu może stać bezużyteczny taki odwiert,  tak aby móc go potem dalej
eksploatować.
Robert Florczak Prezes ZEC  poinformował, że nie wie dokładnie, na przykładzie miasta
Poddębice odwiert taki należy odpowiednio zabezpieczyć by móc go dalej eksploatować. 
Pan Jacek  Wiśniewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  w końcu miasto
Łowicz sięga po energię geotermalną do której zachęcano na konferencji w sprawie geotermii
w 2015 roku w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 
Pan Krzysztof  Kaliński Burmistrz  zwrócił  się z prośbą aby Rada w drodze głosowania
zadecydowała  czy  miasto  ma  przystąpić  do  obecnego  programu  i  zaktualizować.
dokumentację za 30 000 zł .
Pan  Jacek  Wiśniewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  ciężko  będzie
podnosić rękę za czymkolwiek, Rada wolałaby się jeszcze zastanowić. Chyba to nie jest aż
tak pilna sprawa aby dzisiaj podejmować decyzję.
Pan Robert Oberman Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych termin
naboru  wniosku  jest  do  30  września  br.  Uzyskanie  interpretacji  indywidualnej  od
administracji  skarbowej  trwa  do  3  miesięcy  i  administracja  wykorzystuje  ten  czas  do
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maksimum. Jeśli będziemy czekać z podjęciem decyzji to będzie za mało czasu na złożenie
wniosku.
Radny  Robert  Wójcik stwierdził,  że  wniosek  powinien  zostać  poparty  przez  Radnych
poprzez aklamację. Wątpi aby ktoś z Radnych był przeciwko. 
Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  że  nie  wie w jakim
trybie miało by się odbyć podjęcie decyzji czy w drodze głosowania czy poprzez aklamację.
Zwrócił się z zapytaniem: cyt. „czy któryś z Radnych jest przeciwko” 
Żaden Radny nie był przeciwko. 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  Radny Paweł Pięta.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji   Leszek
Plichta. 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził  że  Rada przyjęła  Sprawozdanie  z  realizacji
Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023 za 2019 rok.

Ad. 9
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski poinformował, że Burmistrz do dnia 31 maja br.
przedstawia  Radzie  Miejskiej  Raport  o  stanie  gminy.  Natomiast  na  sesji  absolutoryjnej
w miesiącu  czerwcu  br.  będzie  przeprowadzona  debata  nad  tym  raportem  w  której  głos
zabierać mogą mieszkańcy którzy dostarczyli swoje zgłoszenie wraz z listą poparcia do dnia
27 maja br. o czym informowałem na kwietniowej sesji Rady, była zamieszczona informacja
na stronie Internetowej Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej.
Do  dnia  27  maja  2020  roku  wpłynęło  łącznie  14  zgłoszeń  od  mieszkańców  wraz  z
wymaganymi  listami  poparcia.  Mieszkańcy będą  dopuszczani  do głosu według kolejności
zgłoszeń. Liczba mieszkańców mogących zabrać głos w debacie wynosi 15, chyba że Rada
postanowi o zwiększeniu tej liczby. 
Oddał głos Burmistrzowi Miasta. 

Raport o stanie gminy Miasto Łowicz za 2019 rok –  przedstawił Pan Krzysztof Kaliński
Burmistrz Miasta.

Ad. 10
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad
Zabytkami  Miasta  na  lata  2020-  2023  -  przedstawił Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik
Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji głos zabrali Radni: Robert Wójcik i Tadeusz Żaczek.
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  że  jest  kworum  i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  Programu  Opieki  nad
Zabytkami Miasta na lata 2020- 2023:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie.
Uchwałę Nr XXIII/202/2020

Ad. 11
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  statucie  Miejskiej  Biblioteki
im. A.K. Cebrowskiego w Łowiczu - przedstawił Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału
Kultury, Sportu i Turystyki.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 
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Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w statucie Miejskiej
Biblioteki im. A. K. Cebrowskiego w Łowiczu:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „wstrzymał się ”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów.
Uchwałę Nr XXIII/203/2020

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej
nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz. 

(stanowi załącznik)

Radny  Robert  Wójcik zapytał  czy  projekty  uchwał  w  przedmiotowej  sprawie  były
opiniowane przez związki zawodowe.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz projekty uchwał nie były opiniowane ponieważ nie ma
takiego obowiązku prawnego.
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Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły
Podstawowej  nr 1  im.  Tadeusza  Kościuszki  w  Łowiczu  w roku  szkolnym 2020/2021
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „wstrzymał się”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „wstrzymał się”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXIII/204/2020

Ad. 13
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  Wicedyrektora  Szkoły
Podstawowej nr  1  im. Tadeusza  Kościuszki  w Łowiczu  w roku szkolnym 2020/2021
z tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  -  przedstawił Pan  Krzysztof  Kaliński
Burmistrz. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 
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Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły
Podstawowej  nr 1  im.  Tadeusza  Kościuszki  w  Łowiczu  w roku  szkolnym 2020/2021
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „wstrzymał się ”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „wstrzymał się”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0„przeciw”, 2„wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów.
Uchwałę Nr XXIII/205/2020

Ad. 14
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej
nr 2 im. Adama Mickiewicza w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 
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Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji  Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły
Podstawowej  nr 2  im.  Adama Mickiewicza  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2020/2021
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „wstrzymał się”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „wstrzymał się”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów.
Uchwałę Nr XXIII/206/2020

Ad. 15
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej
nr 4 im. Marii  Konopnickiej w Łowiczu w roku szkolnym 2020/2021 z tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły
Podstawowej  nr 4  im.  Marii  Konopnickiej  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym  2020/2021
z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „wstrzymał się”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „wstrzymał się”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów.
Uchwałę Nr XXIII/207/2020

Ad. 16
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej
nr 7  im.  Jana  Pawła  II  z  Oddziałami  Integracyjnymi  w  Łowiczu  w  roku  szkolnym
2020/2021 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  - przedstawił Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły
Podstawowej nr 7 im. Jana Pawła II z Oddziałami Integracyjnymi w Łowiczu w roku
szkolnym 2020/2021 z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „wstrzymał się”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „wstrzymał się”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów.
Uchwałę Nr XXIII/208/2020

Ad. 17
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego  Bolimowska,
w rejonie  ul.  Bolimowska  –  przedstawiła  Pani  Anna  Gajewska  Naczelnik  Wydziału
Gospodarki Gruntami i Planowania Przestrzennego.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego
Bolimowska, w rejonie ul. Bolimowska:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w glosowaniu. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „wstrzymał się”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów.
Uchwałę Nr XXIII/209/2020

Ad. 18
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania
wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Łowicza w celu przedłożenia go do
zaopiniowania  organowi  regulacyjnemu  godzin  -  przedstawił Pan  Paweł  Gawroński
Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Łowicza w
celu przedłożenia go do zaopiniowania  organowi regulacyjnemu godzin:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów.
Uchwałę Nr XXIII/210/2020

Ad. 19
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  odwołania  Przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  –  przedstawił  Radny  Michał  Trzoska  wraz  z
 uzasadnieniem.

(stanowi załącznik)
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Radny  Krzysztof  Olko  stwierdził,  że  uzasadnienie  do  projektu  uchwały  to  żadne
uzasadnienie.  Przyjęło  się,  że  Przewodniczącym  Komisji  Rewizyjnej  jest  przedstawiciel
mniejszości – opozycji. Nie zrozumiałym jest dla niego odwołanie bez zarzutów dziękując za
dobra pracę. Pogratulował takiego myślenia.
Radny  Michał  Trzoska  stwierdził,  że  to  dobry  zwyczaj,  żeby  ktoś  z  opozycji  był
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej zapytał się Radnego Krzysztof Olko wyobraża sobie
przekazanie komisji Rewizyjnej Klubowi Radnych „Łączy nas Łowicz”, aby klub Radnych
od Burmistrza kontrolował jednostki podległe. 
Radna  Zofia  Wielemborek  zaskoczyło  ją  najpierw  podziękowanie  za  dobrą  pracę  a
następnie  wniosek o  odwołanie.  Stwierdziła,  ze  w komisji  Rewizyjnej  są  przedstawiciele
opozycji i koalicji. Jest jej przykro, że takie standardy panują w tej Radzie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

11 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXIII/211/2020
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Radny  Krzysztof  Janicki  podziękował  za  możliwość  bycia  Przewodniczącym  Komisji
Rewizyjnej  przez 5 lat.  Dużo się nauczył  przez ten czas.  Swoje obowiązki wykonywałem
prawidłowo. Do funkcji się nie przywiązuje. 
Złożył rezygnacje z udziału w pracach Komisji Rewizyjnej  z dnie 28 maja 2020 roku. Złożył
wniosek  o  zmianę  porządku  obrad  poprzez  wprowadzenie  projektu  uchwały  w  sprawie
przyjęcia rezygnacji członka ze składu osobowego Komisji Rewizyjnej.

(stanowi załącznik)
Poprosił Radnych o przyjęcie tej uchwały.

Ad. 20
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu– przedstawił Radny Michał Trzoska.

(stanowi załącznik)
Radny  Michał  Trzoska zgłosił  kandydaturę  Radnego  Jakuba  Wolskiego.  Jest  to
Przewodniczący największego opozycyjnego Klubu „PIS i niezależni”.
Radny Jakub Wolski wyraził zgodę. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  zamyka  listę
kandydatów. Została zgłoszona tylko jedna kandydatura.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie  projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 6 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXIII/212/2020

Radny Jakub Wolski podziękował za wybór na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Radny  Krzysztof  Igielski podziękował  Radny  Krzysztofowi  Janickiemu  za  współpracy
w komisji  Rewizyjnej.  W  związku  z  wyrobem  Radnego  Jakuba  Wolskiego  na
Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  złożył  rezygnację  z  funkcji  zastępcy
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  w  punkcie  21  punktu
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka ze składu osobowego
Komisji Rewizyjnej .

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że porządek obrad został
zmieniony bezwzględną większością głosów. 
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Ad. 21
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie przyjęcia  rezygnacji  członka  ze  składu
osobowego Komisji Rewizyjnej – przedstawił Radny Krzysztof Janicki.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka
ze składu osobowego Komisji Rewizyjnej:

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXIII/213/2020

Radny Michał Trzoska zgłosił wniosek o przerwanie obrad sesji i kontynowanie e w dniu 29
maja 2020 roku o godzinie 10.00 
Radny Krzysztof Janicki podziękował za poparcie jego uchwały.
Radny Józef Szczepanik stwierdził, ze jest zaskoczony przerywaniem obrad. Stwierdził, ze
dla osoby prowadzącej działalność gospodarczą godz. 10.00 nie jest odpowiednia.
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Radny Krzysztof  Olko nie  można  zaskakiwać  Radnych  propozycją  kontynuowania  sesji
o godzinie 10.00. Zgłosił wniosek o kontynuowanie sesji o godzinie 16.00 
Radny Jakub Wolski poinformował, ze sesja jest przerwana po ustalenia Przewodniczących
klubów Radnych  z Burmistrzem, aby był  czas na zmianę trzech najważniejszych uchwał.
Godzina 10.00 jest tylko propozycja. 
Radna  Wiesława  Gębura poinformowała,  że  Przewodniczący  Klub  poinformowali
o przerwaniu sesji. Zaproponowała godzinie 14.00.
Radny Michał Trzoska stwierdził, że zaproponował godzinę 10.00, żeby jak najwcześniej
przeprocedować projekty uchwał. 
Radny  Jakub  Wolski zaproponował,  żeby  spytać  Burmistrza  która  godzina  by  mu
odpowiadała.
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta stwierdził,  że  lepiej,  żeby  sesja  odbyła  się
wcześniej. Zaproponował kontynuowanie sesji o godz. 12.00 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  zaproponował  głosowanie  propozycji
przerwania sesji w dniu 28 maja 2020 roku i kontynowanie jej w dniu 29 maja 2020 roku
o godz. 12.00.

16 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Wniosek został przez Radę przyjęty.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  przerwał  obrady sesji  do dnia 29
maja 2020 r. do godz. 12.00.

Kontynuacja Sesji Rady Miejskiej w dniu 29 maja 2020 r. godz. 14.00. 

Obecni Radni - 21:
1. Radny Lech Aniszewski.
2. Radny Marek Boroski.
3. Radny Grzegorz Durka.
4. Radny Dariusz Dzik.
5. Radna Wiesława Gębura.
6. Radny Krzysztof Igielski.
7. Radny Krzysztof Janicki. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk. 
9. Radna Zofia Kroc. 
10. Radny Krzysztof Olko.
11. Radny Paweł Pięta.
12. Radny Leszek Plichta. 
13. Radny Józef Szczepanik.
14. Radny Michał Terenowicz.
15. Radny Michał Trzoska.
16. Radna Zofia Wielemborek.
17. Radny Jacek Wiśniewski.

31



18. Radny Jakub Wolski.
19. Radny Robert Wójcik. 
20. Radny Henryk Zasępa. 
21. Radny Tadeusz Żaczek.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej Jacek  Wiśniewski poinformował,  że  wpłynęło  pismo
Burmistrza Miasta Łowicza o wprowadzenie do porządku obrad nowych zmian do projektu
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2033.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  nowych  zmian  do  projektu
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2033.
1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że nowe zmiany do projektu
uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  na lata  2020-2033  zostały
wprowadzone bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  nowych  zmian  do  projektu
uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

19 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że nowe zmiany do projektu
uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Miasta  Łowicza  na  2020  rok  zostały  wprowadzone
bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad nowej treści projektu uchwały
w sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  bankowego  na  pokrycie  planowanego
deficytu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
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11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że nowa treść projektu
uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  bankowego  na  pokrycie
planowanego  deficytu  oraz  spłatę  wcześniej  zaciągniętych  pożyczek  i  kredytów  została
wprowadzona bezwzględną większością głosów. 

Ad. 22
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 z nowymi zmianami - przedstawił Pan Arkadiusz
Podsędek Skarbnik Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik przypomniał o sytuacji  z sesji grudniowej w 2019 roku, na której
udało się zmniejszyć zadłużenie miasta w wysokości 35 000 000 zł -40 000 000 zł. Obecnie
jest pandemia koronawirusa, jej wpływ na budżet miasta poznamy w drugim półroczu tego
roku. Zwrócił uwagę, że 1/3 gmin w Polsce miała problem z ułożeniem budżetu na 2020 rok.
Stwierdził, że nie przypomina sobie tak wysokich wolnych środków w wysokości 7 200 000
zł. Świadczy to o źle skrojonym budżecie na 2019 rok. Środki te mogły zostać przeznaczone
ma zmniejszenie zadłużenia w ubiegłym roku. Jeśli miasto nie weźmie kredytu miasto może
we wrześniu  stracić  płynność  finansową.  Poinformował,  że  będzie  głosował  za  wzięciem
kredytu,  jednak  w Klubie  „Łowickie.pl”  zdania  są  podzielone.  Nie  została  wprowadzona
dyscyplina klubowa. Poprosił  Burmistrza,  żeby trzymał  rękę na pulsie. Stwierdził,  że jeśli
rząd nie zmieni wskaźników to większość gmin będzie miała problem ze skonstruowaniem
budżetu na 2021 rok. Planowane zadłużenie na 2020 rok to 62 000 000 zł. Dochody własne
wykonane  w  2019  roku  97 000 000  zł.  Stwierdził,  że  zadłużenie  należy  porównywać  do
dochodów własnych a nie do dochodów ogółem. W 2020 roku dochody własne będą jeszcze
mniejsze.  Stwierdził,  że zdaniem Klubu Radnych „Łowickie.pl”  miasto powinno zająć się
wykonaniem wiaduktu, drogami dojazdowymi do wiaduktu oraz modernizacją oczyszczalni
ścieków. Pozostałe inwestycje powinny być odłożone w czasie. Pierwszy raz od wielu lat za 3
kwartały ubiegłego roku wskaźniki nie są spełnione. Dziś wskaźniki są bezpieczne. Jednak
wolne środki nie zabezpieczą strat z podatku PIT. Poinformował, że biorąc odpowiedzialność
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za  miasto  i utrzymanie  płynności  finansowej  miasta  będzie  głosował  za  wszystkimi
uchwałami.
Radny  Jakub Wolski poinformował,  że  będzie  głosował  przeciw  tym  trzem uchwałom.
W klubie  Radnych  „Prawo  i  Sprawiedliwość  i  niezależni”  nie  ma  dyscypliny  klubowej.
Stwierdził, że sytuacja jest na tyle nieprzewidywalna, że miasto nie powinno brać tak dużego
kredytu.  Stwierdził,  że Burmistrz nie powinien zdejmować środków z inwestycji,  na które
można pozyskać dofinasowanie,  tym bardziej  autopoprawką ustną na sesji.  Poinformował,
że będzie głosował przeciw. 
Radna  Wiesława  Gębura poinformowała,  że  samorządy  powinny  ujawniać  swoje
zadłużenia.  Zadłużenie naszego miasta  wynika z małej  subwencji  oświatowej.  Z pewnych
inwestycji  musimy zrezygnować,  pozostałe  kontynuować z uwagi  na dobro mieszkańców.
Stwierdziła,  że chciałaby,  żeby  Radni  pomimo  swoich  poglądów  i  przynależności
politycznych te uchwały przyjęli.  
Radny Michał  Trzoska zapytał,  czy zmieniło  się coś w sprawie wymogów licencyjnych
Pelikana. Czy w związku z planowanymi zmianami nie doprowadzimy do sytuacji, że Pelikan
nie będzie mógł brać udziału w rozgrywkach? 
Czy miasto mogło odrzucić spadek w postaci mieszkania? Czy miasto musiało go przyjąć
z mocy  prawa?  Czy  miasto  przyjęło  ten  spadek  z  dobrodziejstwem  inwentarza  czyli
odpowiadamy do kwoty wartości danej nieruchomości? Czy ta nieruchomość ma założoną
księgę wieczystą?
Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński poinformował, że w sprawie licencji dot. KS
„Pelikan” nie ma zmian. Jednak są różne zmiany organizacyjne dotyczące III i IV ligii. Środki
w  budżecie  na  budowę  budynku  zaplecza  Pelikana  są i został  złożony  wniosek  o
dofinasowanie do Ministerstwa Sportu. 
Poinformował, że jeśli spadkobiercy odmawiają przyjęcia spadku, na gminę spada obowiązek
przejęcia  spadku.  Zostały  podjęte  próby odmowy przyjęcia  spadku,  jednak  nie  ma  takiej
możliwości. Gmina spłaca zobowiązania do wysokości nabytego majątku. Poinformował, że
nie ma założonej księgi wieczystej na tą nieruchomość. 
Zaprosił Radnych we wtorek na spotkanie na godz. 16.00 z przedstawicielem PKP. Zacytował
zapisy umowy „w przypadku podjęcia przez miasto decyzji o braku możliwości zwiększenia
finasowania  na  opracowanie  dokumentacji  projektowej  i  wykonanie  robót  budowalnych
inwestycji  PLK może  odstąpić  od  niniejszej  umowy w całości  w terminie  30  dni  o  dnia
powiadomienia PLK przez miasto o braku możliwości zwiększenia środków na finansowanie
zamówienia lub bezskutecznego upływu terminu na powiadomienie PKP PLK.”. Jeśli środki
na tunel zostaną zdjęte to miasto ma obowiązek powiadomienia PKP PLK. 
Radna  Zofia  Wielemborek  poinformowała,  że  rok  2020  jest  trudnym  rokiem  dla
samorządów. Porównując budżet uchwalony na 2020 rok, a jego wykonanie to będzie jak
patrzenie na dwa różne budżety. Stwierdziła, że wierzy w mądrość rady. Ważne są te duże
inwestycje  i wzajemny  szacunek  między  radnym.  Poprosiła  Burmistrza  o  organizowanie
spotkań szefów klubów  jeśli będzie tylko taka potrzeba. 
Radny Lech Aniszewski zapytał,  jak można doprowadzić do takiego stanu finanse miasta
przez  tyle  lat.  Od  objęcia  stanowiska  przez  obecnego  Burmistrza  zadłużenie  wzrosło  
10-krotnie. Jeśli nie zostanie podjęta uchwała o kredycie miasto straci płynność finansową.
Świadczy to o tym,  że miasto jest  bankrutem.   Od Skarbnika uzyskał  informacje,  że jest
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ubytek  w  dochodach  z  podatku  w  wysokości  1 700 000  zł.  W  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej wpływy z podatku zostały zmniejszone o 10 000 zł.  Zapytał,  czy Radni mają
uchwalić coś co jest fikcją,  kłamstwem.  Poinformował,  że będzie głosował przeciwko tym
uchwałom.  Sprostował,  że  na  spotkaniu  szefów  klubów  Radnych,  Burmistrz  wyszedł  z
propozycja zdjęcia  tunelu.  Stwierdził,  że nadwyżka budżetowa powinna całkowicie  zostać
przeznaczona  na  spłatę  zadłużenia  lub  przeznaczyć  na  ubytek  w  dochodach  ze  spadku
podatków.  Jeśli  planowane  spadki  dochodów  są  na  wysokości  30  %  to  ta  nadwyżka
budżetowa nie wystarczy. 
Burmistrz Miasta Krzysztof Kaliński poinformował, że odkąd został Burmistrzem pozyskał
środki zewnętrzne w wysokości  ponad 100 000 000 zł.  Stwierdził,  że miasto nie miałoby
zadłużenia  jeśli  nie  prowadziło  by  inwestycji  –  budowa  dróg  dojazdowych  do  wiaduktu
w wysokości  49 600 000 zł i modernizacji oczyszczalni ścieków w wysokości 82 000 000 zł.
To są ogromne ponad czasowe inwestycje. Miasto nie jest bankrutem. Miasto oszczędzało
pieniądze na lata dużych inwestycji. 
Radny Michał Terenowicz wyraził zdziwienie, że planowane są inwestycje na które nie ma
środków. Stwierdził,  że każdy radny powinien odpowiadać majątkiem za podjęte decyzje.
Poinformował, że będzie głosował „przeciw”. 
Radny Lech Aniszewski poinformował, że Burmistrz miał szczęście, że został Burmistrzem
gdy Polska weszła od Unii Europejskiej. Stwierdził, że każdy by pozyskał środki zewnętrzne.
Burmistrz  obiecał  przed  wyborami  mieszkańcom  ul.  Chabrowej  wykonanie  tej  ulicy
i tej obietnicy nie dotrzymał. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  wyraził  zadowolenie,  że  zmieniły
się nastroje i wnioski wyciągane przez Radnych w związku ze sposobem w jakim prowadzone
są  finanse  miasta.  W  2019  roku  zdjęte  zostało  40 000 000  zł  z  wydatków  miasta.
Przypomniał,  że  w 2018  roku  mówił  o  niebezpieczeństwie  otwierania  kolejnych  frontów
inwestycjach.  Inwestycji  bardzo  potrzebnych  jednak  wpędzających  miasto  w  spiralę
zadłużenia. Stwierdził, że jako Radny czuje się odpowiedzialny za miasto. Stwierdził, że to
Rada Miejska jest odpowiedzialna za zadłużenie miasta. Spirala zadłużenia jest wtedy gdy
trzeba  wziąć  kolejny  kredyt,  żeby  utrzymać  płynność  finansową.  Stwierdził,  że  jest  to
sytuacja patologiczna i dlatego na Radzie Miejskiej spoczywa duża odpowiedzialność.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 z nowymi zmianami:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

36



6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski  głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

12 „za”, 7 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXIII/214/2020

Ad. 23
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok
z nowymi zmianami- przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Miasta
Łowicza na 2020 rok  z nowymi zmianami.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski  głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

12 „za”, 7 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:

Uchwałę Nr XXIII/215/2020

Ad. 24
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu
bankowego  na  pokrycie  planowanego  deficytu  oraz  spłatę  wcześniej  zaciągniętych
pożyczek i kredytów - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia
długoterminowego kredytu bankowego na pokrycie planowanego deficytu oraz spłatę
wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
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11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski  głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

11 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła  bezwzględną
większością głosów:

Uchwałę Nr XXIII/216/2020

Burmistrz Miasta Krzysztof Kaliński podziękował za przyjęcie tych trzech uchwał.
Radny Robert  Wójcik stwierdził,  że  nie  jest  możliwe  wykonanie  wszystkich  inwestycji
zadłużając  miasto.  Wykonanie  wiaduktu,  dróg  dojazdowych  do  wiaduktu  i  modernizacja
oczyszczalni to i tak bardzo  dużo.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  na  ustny  wniosek
Radnego Krzysztofa Janickiego wnosi o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał
dających możliwość pracy Radnego w Komisji Mieszkaniowej. 
Radny  Jakub  Wolski poinformował,  że  planowane  są  także  inne  zmiany  osobowe
w Komisjach. Zapytał Radnego Krzysztofa Janickiego czy może zaczekać z dołączeniem do
kolejnego posiedzenia Sesji.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski poprosił  Radnego  Krzysztofa
Janickiego o wypowiedzenie się.
Radny Jakub Wolski wycofał swoją propozycję. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  w  punkcie  26  punktu
Rozpatrzenie  projektu uchwały  zmieniającego  uchwałę  w sprawie  powołania  stałych
Komisji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu,  ustalenia  ich  składów  liczbowych  i  określenia
zakresów działania.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
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6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Rada  Miejska  zmieniła  porządek  obrad
jednogłośnie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  w  punkcie  26  punktu
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składów
osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
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18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Rada  Miejska  zmieniła  porządek  obrad
jednogłośnie.

Ad. 25
Rozpatrzenie  projektu uchwały  zmieniającego  uchwałę  w sprawie  powołania  stałych
Komisji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu,  ustalenia  ich  składów  liczbowych  i  określenia
zakresów działania - przedstawił Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący Rady Miejskiej.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w  sprawie
powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych
i określenia zakresów działania.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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20„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXIII/217/2020

Ad. 26
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składów
osobowych  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu -  przedstawił  Pan  Jacek
Wiśniewski Przewodniczący Rady Miejskiej.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w  sprawie
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXIII/218/2020
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Radny Krzysztof Janicki podziękował Radnym za stworzenie możliwości pracy w Komisji
Mieszkaniowej i Socjalnej.
Radny  Paweł  Pięta przypomniał,  że  przy  tworzeniu  strategii  jako  jeden  z  nielicznych
radnych brał udział przy tworzeniu jej. Wyraził nadzieję, że przy aktualizacji obecnej strategii
więcej Radnych weźmie udział. Zaapelował o wzajemny szacunek Radnych.
Radna Zofia Kroc poprosiła, żeby materiały na Sesję nie były dawane w dniu sesji.
Radny Lech Aniszewski poprosił, żeby wszystkie protokoły komisji i sesji były przesyłane
do radnych przed przyjęciem celem zapoznania się.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski poinformował,  że  w  dniu  27  maja
obchodziliśmy Dzień Samorządu terytorialnego , gdy 30 lat temu odbył się pierwsze wolne
wybory. Rocznicę 
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Żaczek przedstawił  30  letnią  historię
łowickiego samorządu.  Wymienił  wszystkich  Burmistrzów Miasta  oraz Przewodniczących
Rady Miejskiej. 
Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów w imieniu Burmistrza
zaprosił Radnych na spotkanie z przedstawicielem PKP PLK w dniu 1 czerwca 2020 roku
o godz. 16.00 w Ratuszu.

Ad. 27
Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 25 czerwca 2020 r. o     godz. 10.00
z     następującym tematami:

1. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Łowicza za 2019 rok.
2. Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  Łowicza  wotum

zaufanie.
3. Rozpatrzenie  iż  zatwierdzenie  sprawozdań  finansowych  za  2019  rok  oraz

przyjęcie sprawozdania  z wykonania budżetu Miasta Łowicza.
4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta

Łowicza.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o planowanych  posiedzeniach komisji: 

15.06.2020 r. godz. 1400 – posiedzenie Komisji Społecznej,
15.06.2020 r. godz. 1400 – posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej,
17.06.2020 r. godz. 1500 – posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta,
17.06.2020 r. godz. 1500 – posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów.

Ad. 28
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XXIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała:
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Jadwiga Kardjalik
Inspektor 

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady

Jacek Wiśniewski
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